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HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

„Kinek üzlet ma Magyarországon a kárpótlási jegy? ”
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtan i

Gráf József
• földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez.

Tisztelt Miniszter Úr!

A közelmúltban árverésen kívántak Békéscsaba város közelében milliárdos értékbe n
elkótyavetyélni kárpótlási jegy ellenében, a tényleges érték tízedéért, huszadáért olya n
földeket, amelyeknek az értéke később a sokszorosára emelkedik .

A fenti ügy alapján kérdezem Miniszter Urat :

Mennyi kárpótlási jegy van még kereskedelmi forgalomban?
A még kereskedelmi forgalomban lévő kárpótlási jegyek hány százalékát teszik ki a z
összes kibocsátott mennyiségnek ?
Milyen értékű kárpótlási jegy van elsődleges, illetve másodlagos tulajdonosoknál ?
A névértékhez képest milyen árfolyamon számítják be ezek a tranzakciók során a mé g
kereskedelmi forgalomban lévő kárpótlási jegyeket?
Kinek üzlet ma Magyarországon a kárpótlási jegy ?

Várom válaszát !

Budapest, 2009 . szeptember 29 .
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